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c. de la Sardana 26, Andorra la Vella

Telèfon: 800 170

Estalvia aquest any
amb els llibres de l’any passat.

COMPRA-VENDA DE LLIBRES DE 2A MÁ

Porta’ns els llibres de text d’anys anteriors.

Nosaltres te’ls venem.

I tu estalvies en la compra dels llibres 

d’aquest any, NOUS o de SEGONA MÁ.
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El ministre d’Interior, Víctor Nau-
di, va declarar ahir que el canvi
dels torns dels bombers de 12 a
24 hores “encara no està sobre la
taula”. Naudi va declarar que “a
algú li interessa que es parli d’a-
quest tema, i em sembla que
aquest algú s’ha avançat”. El titu-
lar de la cartera d’Interior va as-
segurar que en cap moment ha-
via esmentat el tema com a
possible canvi immediat, “i em
consta que la direcció de bom-
bers tampoc no ho ha fet”.

La polèmica es va desencade-
nar amb la reforma que volia tirar
endavant l’exministre Antoni Ri-
beraygua, de l’executiu liberal,
que implicava que el cos d’extin-
ció d’incendis i salvament passa-

va a duplicar el nombre de guàr-
dies i a treballar 144 dies l’any, en
comptes de 72. Des d’aquell mo-
ment es va iniciar una polèmica
constant entre la direcció del cos
i els representants sindicals que
va comportar episodis de forta
tensió i diversos recursos a la Bat-
llia de les dues parts.

Naudi va assenyalar que no es
negaria a estudiar el tema més
endavant si es plantejava, però “el
veritable problema no és el nom-
bre d’hores dels torns. Cal estu-
diar la gestió de tot el cos en con-
junt”, va afirmar. De fet, no és que
el ministre descarti tornar a les
guàrdies de 24 hores, però va de-
clarar que “de moment no són
més que especulacions”.

D’altra banda, el recentment
nomenat secretari d’estat d’Inte-
rior, Bruno Bartolomé, va corro-

borar gran part de les afirma-
cions del ministre. “Abans de par-
lar de fets concrets hem de mirar
el conjunt de l’estratègia que cal
seguir”, va assegurar. Bartolomé

ja va avançar que el resultat que
desitja és “un bon servei a la ciu-
tadania”, però que no hi havia en-
cara “res garantit”, i que “no per-
què hi hagi hagut una alternança

al poder significa que es concedi-
rà tot el que es demani, però te-
nim voluntat de trobar solucions”.

Bartolomé també es va com-
prometre a revisar les dues peti-
cions que últimament també
s’han adreçat des de l’Associació
de Bombers (ABA): la gestió del
transport sanitari i l’assegurança
de vida. Quant al primer aspecte,
Bartolomé considera que “cal
examinar el cost de cada canvi”, i
comprovar els pros i contres que
els bombers el tornin a assumir.
Quant a l’assegurança de vida, va
explicar que no tindria cap pro-
blema a “estudiar-ho”.

ALEIX TUGAS

Andorra la Vella

EGOVERNAINTERIOR

DIDAC SALAU

El ministre adverteix que són “especulacions” i
que el que cal és “estudiar la gestió en conjunt”

Naudi afirma que el
canvi dels torns dels
bombers “encara no
està sobre la taula”

QUÈ HAN DIT

Víctor Naudi

“A algú li interessa que
es parli d’aquest tema, i
em sembla que aquest
algú s’ha avançat”

MINISTRE D’INTERIOR

Bruno Bartolomé

“Abans de parlar de fets
concrets hem de mirar el
conjunt de l’estratègia
que cal seguir”
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